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Protokoll 4/08 
 
 
Møte: Arbeidsutvalget  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: torsdag 24. april 2008 kl. 18.00     
Sekretariat: 23 47 56 53  
 
 
Møteleder: Torunn K. Husvik (A)  
   
Tilstede: Stian Oen (SV) 

Hans Petter De Fine (R) 
Mona H. Grønlie (V)  
Rune Aale-Hansen (H) 

 

   
Forfall:   
   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte: Tone Frønes  
   
Møtesekretær: Runa Sørlie Rekstad  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Godkjent 
 
Eventuelt 
Torunn Husvik orienterte om følgende saker: 

• Sak om oppnevning til tilsynsutvalg må legges frem til behandling i bydelsutvalgets 
møte i april. 

 
Tone Frønes orienterte om følgende saker: 

• Orientering om årsoppgjør for St. Hanshaugen eldresenter: E-post fra Inger Grødum 
ble distribuert. Det var ingen kommentarer til dette.  

• IKT-organisering i Oslo kommune: Det ble distribuert et informasjonsnotat og kopi av 
brev sendt til Utviklings- og kompetanseetaten vedrørende dette. 



• Fremdrift avfallsortering: Det var i forkant av møtet distribuert et informasjonsnotat. 
Det kom ingen spesielle kommentarer. 

• Fremdrift Knud Knudsens plass: Det var i forkant av møtet distribuert et 
informasjonsnotat. Arbeidsutvalget ønsket at dette blir lagt frem som sak til 
bydelsutvalget. 

• Stativer til plakatopphenging: Det var i forkant av møtet distribuert et 
informasjonsnotat. Arbeidsutvalget ønsket at dette blir lagt frem som sak til 
bydelsutvalget. 

• Elektronisk utsendelse og pc-ordning for folkevalgte: Utstyr er nå bestilt, og det 
avventes avklaring på bruk av utstyr til oppsett av trådløst nettverk i møterommene. 
Første mulige tidspunkt for utdeling er medio mai. Utstyret kan da tas i bruk i mai-
møtene. 

• Mulig sak i bydelsutvalget om konsekvenser for bydelen av implementering av nytt 
EU-direktiv: Etter forespørsel fra Stian Oen er det sendt brev til alle bydeler om noen 
har mottatt henvendelse om en slik sak. Det er kun kommet svar fra tre bydeler, som 
ikke har fått henvendelse og ikke har planer om å utrede saken nå. Stian Oen kommer 
eventuelt tilbake til ønske om sak. 

• Det vil bli arrangert folkemøte om graffitivegg 13. mai, dette er samme dag som det 
var planlagt folkevalgtopplæring på St. Hanshaugen omsorgssenter. Arbeidsutvalget 
utsatte folkevalgtopplæringen til høsten. 

• Idrettsbarnehage: Det ble distribuert et notat vedrørende dette. Arbeidsutvalget ønsker 
en utredning om man kan få til en mulighetsstudie fra Omsorgsbygg angående 
idrettsbarnehage, ved Lille Bislett, Bislett eller knyttet til en mulig idrettshall ved 
Marienlyst.  

• Barnehage i Marienlyst skole: Det ble distribuert et utkast til sak. Arbeidsutvalget 
ønsket en ny sak i mai som omhandler følgende: På bakgrunn av innspill i åpen 
halvtime i bydelsutvalgets møte i februar, hva kan bydelen gjøre i sammenheng med 
mulighet for utearealer i en barnehage i Marienlyst skole? Hvilke muligheter har man 
for uteareal, for eksempel knyttet til parsellhagen, skolehagen, parkeringsplass ved 
NRK eller eksisterende skolegård. I forkant av dette ønsket arbeidsutvalget en 
avklaring til bydelsutvalgets møte i april på om det er konkludert hva som vil være 
faktisk størrelse på et slikt uteareal.  

 
Rune Aale-Hansen tok opp følgende saker: 

• Spørsmål om idrettshall i bydelen. Kommunedelplan om idrett og kultur 2009-2012 
har kommet på høring, og det legges ikke opp til idrettshall i bydelen i perioden. 
Høringsfrist er 19. mai. Rune Aale-Hansen ønsker sak om dette til behandling i 
bydelsutvalget i april, og at det arbeides for å få flest mulig innspill fra ulike parter før 
høringsfristens utløp.  

• Rune Aale-Hansen gjentok ønsket om å få tilsendt tidligere bystyrevedtak om 
bestiller-utførerorganisering. 

 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 14 /08  Protokoll fra AU-møte februar 2008 
Sak 15 /08  Protokoller fra råd, utvalg og komiteer 
Sak 16 /08  Saker til behandling neste møte 
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Sak 14 /08  Protokoll fra AU-møte februar 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Behandling: 
Angående saker til neste BU-møte stilte Stian Oen spørsmål om hvorfor saker som var satt 
opp i april, ikke blir behandlet før i mai. Det var ulike grunner, og de saker dette gjaldt ble 
gjennomgått. 
 
Arbeidsutvalget presiserte at når saker blir fremmet til behandling i bydelsutvalget, skal de 
ikke bli lagt frem som notat til orientering i arbeidsutvalget. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Angående saker til neste BU-møte stilte Stian Oen spørsmål om hvorfor saker som var satt 
opp i april, ikke blir behandlet før i mai. Det var ulike grunner, og de saker dette gjaldt ble 
gjennomgått. 
 
Arbeidsutvalget presiserte at når saker blir fremmet til behandling i bydelsutvalget, skal de 
ikke bli lagt frem som notat til orientering i arbeidsutvalget. 
 
For øvrig godkjent. 
 

 Sak 15 /08  Protokoller fra råd, utvalg og komiteer 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Behandling: 
Arbeidsmiljøutvalget: 
Arbeidsutvalget etterlyste sykefraværsstatistikken. Denne vedlegges ettersending av 
dokumenter til bydelsutvalgets møte i april. 
 
Rådet for funksjonshemmede: 
Angående sak om nedleggelse av avlastningstilbudet ved Tøyen DPS: Arbeidsutvalget ønsker 
et notat fra bydelsdirektøren om situasjonen knyttet til tilbud fra DPS for bydelens beboere og 
en eventuell vurdering av en nedleggelse av Tøyen DPS. Notatet legges frem på 
bydelsutvalgets møte i april. 
 
Oppvekst- og kulturkomiteen:  
Det er feil i navn på representant fra Arbeiderpartiet. 
Sak 24/08 om tildeling av frivillighetsmidler: Torunn Husvik stilte spørsmål om hva som var 
grunnlaget for å endre innstilling av midler. Mona Grønlie svarte at de i hovedsak hadde lagt 
vekt på bydelstilhørighet, at tiltaket skulle favne bredt, og at det skulle gis midler til de som 
har liten mulighet for å skaffe egne midler (barn osv.). 
 



Helse og sosialkomiteen:  
Sak 28/08: Stian Oen påpekte at det er noe uklar protokollføring av voteringen. 
Under punktet ”I tillegg møtte” er det noe uklar protokollføring. Det fremstår som det var en 
vararepresentant for Arbeiderpartiet tilstede. Dette stemte ikke.  
  
Votering: 
Tatt til orientering 
 
Vedtak: 
Arbeidsmiljøutvalget: 
Arbeidsutvalget etterlyste sykefraværsstatistikken. Denne vedlegges ettersending av 
dokumenter til bydelsutvalgets møte i april. 
 
Rådet for funksjonshemmede: 
Angående sak om nedleggelse av avlastningstilbudet ved Tøyen DPS: Arbeidsutvalget ønsker 
et notat fra bydelsdirektøren om situasjonen knyttet til tilbud fra DPS for bydelens beboere og 
en eventuell vurdering av en nedleggelse av Tøyen DPS. Notatet legges frem på 
bydelsutvalgets møte i april. 
 
Oppvekst- og kulturkomiteen:  
Det er feil i navn på representant fra Arbeiderpartiet. 
Sak 24/08 om tildeling av frivillighetsmidler: Torunn Husvik stilte spørsmål om hva som var 
grunnlaget for å endre innstilling av midler. Mona Grønlie svarte at de i hovedsak hadde lagt 
vekt på bydelstilhørighet, at tiltaket skulle favne bredt, og at det skulle gis midler til de som 
har liten mulighet for å skaffe egne midler (barn osv.). 
 
Helse og sosialkomiteen: 
Sak 28/08: Stian Oen påpekte at det er noe uklar protokollføring av voteringen. 
Under punktet ”I tillegg møtte” er det noe uklar protokollføring. Det fremstår som det var en 
vararepresentant for Arbeiderpartiet tilstede. Dette stemte ikke. 
 
For øvrig tatt til orientering. 
 

 Sak 16 /08  Saker til behandling neste møte 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tatt til orientering 
 
Behandling: 

• Årsrapport for St. Hanshaugen frivillighetssentral 
• Fornyelse av skjenkebevilling 2008 – 2012,  fra Cafe Marhaba, Keysers gate 1 
• Søknad om utvidet skjenketid ute til kl 03.00,  fra Pløensburg, Pløens gate 1 
• Forhåndsuttalelse til planskisse for Osterhauskvartalet 
• Marienlyst barnehage 
• Status barnehager 
• Mulighetsbeskrivelse Sognsveien 8 
• Mulighetsbeskrivelse Adamstua 
• Sak om barnehage i General Birchs gate 16 
• Sak om brukerråd  
• Sak om budsjettprosess 2009  
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• Orienteringssak om endelig kontrakt for NAV-lokaler (unntatt offenlighet) 
• Sak om Oslo Vikings 
• Sak om bredde i tilbudet og arbeidet rettet mot funksjonshemmede i bydelen (BU, 

HSK, RFF) 
• Orientering om bruk av midler knyttet til bydelens ansvar for sentrum. 
• Tiltaksplan for å bedre boforhold i kommunale boliger i bydelen 
• Oversikt over hva som gjøre i bydelen på området klima og miljø, som et forarbeid til 

en klimahandlingsplan 
• Månedsrapportering 
• Referatsaker – administrativ behandling av høringssvar – skjenkebevillinger 

 
Stian Oen fremmet ønske om følgende saker: 

• Sak om forholdene i bydelens parker: toaletter, servering, grilling og rydding. 
• Sak med ny og grundig kartlegging av ufrivillig deltid blant ansatte i bydelen. 

 
Torunn K. Husvik fremmet følgende saker: 

• Sak om hvordan man kan gjøre det enklere for bydelens beboere å låne/leie områder i 
bydelen, for eksempel utescene på St. Hanshaugen og forsamlingslokaler. 

 
Mona Grønlie ønsket følgende sak: 

• Sak om Deichmann og Ullevålsveien 5, hvorvidt dette egner seg som kulturhus når 
leiekontrakten går ut. (Det er fremmet ønske om saken høsten 2007, uten at den har 
kommet til behandling.) 

 
Ønske om sak fra arbeidsutvalget, til behandling i mai eller juni: 
Utredning om man kan få til en mulighetsstudie fra Omsorgsbygg angående idrettsbarnehage, 
ved Lille Bislett, Bislett eller knyttet til en mulig idrettshall ved Marienlyst. 
 
Votering: 
Tatt til orientering 
 
Vedtak: 
Saker til behandling i bydelsutvalget i mai: 

• Årsrapport for St. Hanshaugen frivillighetssentral (BU) 
• Fornyelse av skjenkebevilling 2008 – 2012,  fra Cafe Marhaba, Keysers gate 1 (BU, 

HSK) 
• Søknad om utvidet skjenketid ute til kl 03.00,  fra Pløensburg, Pløens gate 1 (BU, 

HSK) 
• Forhåndsuttalelse til planskisse for Osterhauskvartalet (BU, MBK) 
• Marienlyst barnehage (BU, OKK) 
• Status barnehager (BU, OKK) 
• Mulighetsbeskrivelse Sognsveien 8 (BU, OKK) 
• Mulighetsbeskrivelse Adamstua (BU, OKK) 
• Sak om barnehage i General Birchs gate 16 (BU, OKK) 
• Sak om brukerråd (BU, HSK, OKK, MBK, ER, UR, RFF) 
• Sak om budsjettprosess 2009 (BU) 
• Orienteringssak om endelig kontrakt for NAV-lokaler (unntatt offenlighet) (BU) 
• Sak om Oslo Vikings (BU, OKK, UR) 
• Sak om bredde i tilbudet og arbeidet rettet mot funksjonshemmede i bydelen (BU, 

HSK, RFF) 



• Orientering om bruk av midler knyttet til bydelens ansvar for sentrum. (BU) 
• Tiltaksplan for å bedre boforhold i kommunale boliger i bydelen (BU, HSK) 
• Oversikt over hva som gjøre i bydelen på området klima og miljø, som et forarbeid til 

en klimahandlingsplan (BU, MBK) 
• Sak om forholdene i bydelens parker: toaletter, servering, grilling og rydding. (BU, 

MBK) 
• Sak med ny og grundig kartlegging av ufrivillig deltid blant ansatte i bydelen. (BU) 
• Sak om hvordan man kan gjøre det enklere for bydelens beboere å låne/leie områder i 

bydelen, for eksempel utescene på St. Hanshaugen og forsamlingslokaler. (BU) 
• Månedsrapportering (BU) 
• Referatsaker – administrativ behandling av høringssvar – skjenkebevillinger (BU) 

 
Saker i mai/som eventuelt kan legges til behandling i juni: 

• Sak om Deichmann og Ullevålsveien 5, hvorvidt dette egner seg som kulturhus når 
leiekontrakten går ut. (BU) 

• Utredning om man kan få til en mulighetsstudie fra Omsorgsbygg angående 
idrettsbarnehage, ved Lille Bislett, Bislett eller knyttet til en mulig idrettshall ved 
Marienlyst. (BU, OKK) 
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